

លេខទូរស័ព្ទរបស់ EDD ៖	
អង់គ្លេស	1-800-300-5616
អេស្បាញ	1-800-326-8937
ចិនកាតាំង	1-800-547-3506
ចិនកុកដី	1-866-303-0706
វៀតណាម	1-800-547-2058
TTY (គ្មានសម្លេង)	1-800-815-9387

ឈ្មោះរបស់អ្នកទាមទារ
អាសយដ្ឋាន អ្នកដាក់បណ្តឹង ទាមទារ
ទីក្រុង, រដ្ឋ, ស៊ុបកូដ

កាលបរិច្ឆេទលិខិត ៖ ខែ/ថ្ងៃ/ ឆ្នាំ

បណ្តឹងទាមទារសំណងការធានារ៉ាប់រងការអត់ការងារធ្វើ (UI) របស់អ្នកចប់នៅថ្ងៃ ខែ/ថ្ងៃ/ ឆ្នាំ។

ឆ្នាំ អត្ថប្រយោជន៍ ការធានារ៉ាប់រងការអត់មានការងារធ្វើ តាមធម្មតា ចប់12 ខែក្រោយពីបណ្តឹងទាមទារ
សំណងបានចាប់ផ្តើម។ ឥឡូវនេះលក្ខខណ្ឌមួយក្នុងចំណោមលក្ខខណ្ឌទាំងពីរនេះត្រូវបានអនុវត្ត៖

- **អ្នកមិនចាំបាច់ដាក់ពាក្យសុំម្តងទៀត** ប្រសិនបើអ្នកមានបានរកប្រាក់ចំណូលគ្រប់គ្រាន់ក្នុងចំនួន 18 ខែ កន្លងមក
ដើម្បីបង្កើតបណ្តឹងទាមទារសំណងថ្មីមិនគិតថាអ្នកកំពុងតែមានបណ្តឹងទាមទារសំណងទូទៅ ការពន្យារពេលសហព័ន្ធ
ឬការទាមទារជំនួយគ្មានការងារធ្វើរាតត្បាត (PUA) ។ បន្តដើម្បីបញ្ជាក់សម្រាប់ អត្ថប្រយោជន៍
ហើយយើងនឹងជម្រាបប្រាប់អ្នកនៅពេលសប្តាហ៍អត្ថប្រយោជន៍របស់អ្នក ត្រូវបាន ដំណើរការ។
- **អ្នកត្រូវតែដាក់ពាក្យសុំម្តងទៀត** សម្រាប់បណ្តឹងទាមទារសំណងថ្មី (ទោះបីជាបច្ចុប្បន្នអ្នកកំពុង បន្ត)
ប្រសិនបើអ្នកទទួលបានប្រាក់ឈ្នួល គ្រប់គ្រាន់ក្នុងរយៈពេល 18 ខែចុងក្រោយ ហើយនៅតែគ្មាន ការងារធ្វើ
ឬធ្វើការក្រៅម៉ោង និងត្រូវការអត្ថប្រយោជន៍។ យើងនឹងជម្រាបប្រាប់អ្នកនៅពេលបណ្តឹង
ទាមទារសំណងថ្មីរបស់អ្នកត្រូវបានដំណើរការ។ តាមធម្មតា នេះតម្រូវការពីរទៅបីសប្តាហ៍។
 - ប្រសិនបើអ្នកមិនជាក់ច្បាស់ថាអ្នកមានប្រាក់ចំណូលដូចបានរាយការណ៍ដោយនិយោជក សូមទ្រុកចូល ទៅ UI
ទៅគេហទំព័រតាមអនឡាញ (portal.edd.ca.gov) ហើយជ្រើសរើស **ដាក់បណ្តឹងទាមទារសំណងថ្មី** យើង នឹង៖
 - ប្រាប់អ្នកភ្លាមៗ ថាអ្នកនឹងមិនចាំបាច់មានប្រាក់ចំណូលគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីបង្កើតបណ្តឹងទាមទារ សំណងថ្មី។
 - អ្នកនឹងត្រូវបានគេផ្តល់សេចក្តីណែនាំអំពីរបៀបដាក់ពាក្យសុំថ្មី។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម សូមចូលទៅ edd.ca.gov/Unemployment/UI-Calculator.htm។

ហេតុអ្វីខ្ញុំត្រូវតែដាក់ពាក្យសុំម្តងទៀត?

បណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់អ្នកចប់ ខែ/ថ្ងៃ/ឆ្នាំ។ នៅក្រោមកាលៈទេសៈធម្មតា នេះមានន័យថាអ្នកនឹងមិន ទទួលបានអត្ថ
ប្រយោជន៍ណាមួយសម្រាប់សប្តាហ៍ក្រោយ ខែ/ថ្ងៃ/ឆ្នាំ, ថ្មីបើអ្នកមានកុល្យភាពសេសសល់ ក្នុងបណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់
អ្នក។ ប៉ុន្តែជាមួយនឹងជំងឺរាតត្បាត មានផ្នែកបន្ថែមរបស់សហព័ន្ធដែលមាន សម្រាប់អ្នកទាមទារភាគច្រើន។

ប្រសិនបើអ្នកបានធ្វើ ក្នុងអំឡុង 18 ខែកន្លងមកនេះ អ្នកអាច មានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់
បណ្តឹងទាមទារសំណងថ្មីមួយ។ យើងណែនាំអ្នកឱ្យដាក់ពាក្យ សុំ តាមអនឡាញថ្ងៃមួយ ទៅប្រាំថ្ងៃមុន ខែ/ ថ្ងៃ/ឆ្នាំ
ឬកាន់តែឆាប់ដែលអាចធ្វើបានតាមក្រោយដើម្បីកុំឱ្យអាក់ខានទទួលសប្តាហ៍ណាមួយនៃអត្ថ ប្រយោជន៍ឡើយ។
ប្រសិនបើអ្នករង់ចាំដើម្បីដាក់ពាក្យសុំរបស់អ្នក អត្ថប្រយោជន៍ របស់អ្នកនឹងអាចត្រូវ បានគេពន្យារ។

បន្ទាប់ពីអ្នកដាក់ពាក្យម្តងទៀត យើងនឹងប្រាប់អ្នកឱ្យដឹង ប្រសិនបើអ្នកមានលក្ខណៈសម្បត្តិ គ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ការ
ទាមទារភាពអត់ការងារធ្វើធម្មតាថ្មី និងជំហានបន្ទាប់ដែលអ្នកត្រូវធ្វើ។ ដោយផ្អែក ទៅលើសិទ្ធិ ទទួលរបស់អ្នក យើងអាច
បញ្ជូនអ្នកទៅបណ្តឹងការទាមទារ សំណង ថ្មីមួយដោយរួមជាមួយការ ពន្យារពេលឬបន្តការពន្យារពេលមានជាស្រាប់របស់អ្នក។

សូមចូលទៅ edd.ca.gov/Unemployment/UI_Online.htm សម្រាប់ព័ត៌មានអំពីរបៀបដាក់ពាក្យអំពីរបៀបដើម្បីដាក់
ពាក្យសុំគ្រប់គ្រងបណ្តឹងទាមទារសំណងរបស់អ្នក។

តើអ្នកដឹងទេថា?

ដោយប្រើសេវាកម្មអនឡាញរបស់ EDD អ្នកអាចកាត់បន្ថយពេលវេលាដំណើរការកាត់បន្ថយកំហុសទូទៅដែលអាចកើតឡើង
ជាមួយនឹង ការដាក់ស្នើទម្រង់ក្រដាស សន្សំសំចៃថ្លៃប្រៃសណីយ៍ និងលុបបំបាត់ ការពន្យារពេលក្នុងការផ្ញើសុំត្រូវ សម្រាប់
ព័ត៌មានបន្ថែម សូមចូលទៅ edd.ca.gov/About_EDD/Online_Services.htm។